2021年新春連假公告-砂拉越公司

親愛的夥伴:

為歡慶新春佳節,妮芙露馬來西亞公司將於 2021 年 2 月 10 日(星期三)至 2021 年 2 月 17 日(星期三)為新春連假,并在 2021 年 2 月 18 日(星期四)恢復營業。以下為到 訪公司之預約及特別營業時間,敬請注意:

日期 / 時間		内容
2月18日 (星期四)	11am - 7pm	須提前致電公司預約
2月19日 (星期五)	10am - 7pm	照常營業 (須上網預約)
2月20日	10am - 5pm	照常營業
(星期六)	(特別營業時間)	(須上網預約)

有關 2 月 18 日新春開工節目流程,公司將另行通知受邀者。

在此恭賀各位萬事如意、業績蒸蒸日上、牛年行大運!

29.1.2021





LUNAR NEW YEAR 2021 CLOSURE DATES - SARAWAK OFFICE

Dear Partners,

Please be informed that our office will be closed from 10 February (Wednesday) to 17 February 2021 (Wednesday) for the Lunar New Year festival. Business will resume on 18 February 2021 (Thursday). Please refer to the table below for special arrangement on appointment booking and business hour for office visitation.

Date/Time		Eligibility
18 February	11am 7nm	Kindly call for advance appointment
(Thursday)	11am – 7pm	Kindly call for advance appointment
19 February	10om 7nm	Business as usual
(Friday)	10am – 7pm	(Online booking of appointment is required)
20 February	10am - 5pm	Business as usual
(Saturday)	(Special business hour)	(Online booking of appointment is required)

Details of the Lunar New Year programme on 18 February will be sent to invitees separately.

We hereby wish all our partners and staff a Happy Lunar New Year of the Ox! For friends who do not celebrate this festival, we wish you a happy holiday.

29.01.2020



